

《单词百科:electroplating是什么意思?electroplating怎么发音?electroplating的解释和用法》

英语单词electroplating是什么意思?electroplating怎么读?electroplating怎么发音?简答网为您整理了electroplating的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



electroplating怎么读

electroplating的读音:['lektr ple t ŋ]

electroplating的意思

- 1、n.电镀，电镀术；
- 2、v.电镀(electroplate的现在分词)；

electroplating的相关词组

1、electroplating effluent [医]电镀废水;

electroplating的近义词

1、coating

n.涂层, 覆盖层; (食品上的) 面衣, 糖衣, 涂料; 外衣布料上衣料, 细呢, 花呢;

2、gilding n.贴金箔, 镀金;

3、luster n.光泽; 光辉; 光彩; 荣耀;

4、lustre n.光泽; 光荣; 荣誉; 出色;

5、plating n.电镀, 被覆金属;

electroplating的双语例句

1、Tin-bismuth alloy was electroplating by electrodepositing associated with ultrasonic agitation.

将超声和电沉积相结合电镀了锡铋合金.

2、Our products are widely used in Smelting, Chemical industry, Electroplating, Decorating etc.

我们的产品广泛应用于冶炼, 化工, 电镀, 装饰等.

3、Processes which can lead to cathodic protection, phosphating, pickling, and electroplating.

阴极保护, 磷化反应, 酸洗和电镀都会造成氢脆变.

4、Of the total industrial cadmium use, 90 % is utilized in electroplating and pigments.

工业用镉总量的90%用于电镀和涂料.

5、The development history of cyanide-free copper electroplating is briefly reviewed.

简要回顾了无氰碱性镀铜的发展历史.

6、The major advantages and disadvantages of trivalent chromium electroplating were introduced.

介绍了三价铬镀铬的主要优点与缺点.

7、A lot of sulfonated bodies applied in electroplating field were particularized.

列举了在电镀领域中实际应用到的各类磺化产物.

8、The effect of additives on zinc-nickel alloy electroplating was studied.

研究了添加剂在电镀锌 镍合金 中的作用.

9、Electroplating , catalyst , and organic dyes . Making medicine, wood preservation etc.

用于铬电镀, 木材防腐工业.

10、In printing, a duplicate letterpress plate made from an original by electroplating.

在印刷技术中, 一种用电镀方法从原版复制成的印刷版.

11、Having pits on deposits is the common defect in electroplating processing.

镀层麻点是电镀加工的常见质量问题.

12、Inside holding electroplating process is a precise technique in producing diamond reamer.

利用内镀方法制造金刚石铰刀是一种精密铰刀制造方法.

13、Electroplating troubles are greatly reduced by using the method in production.

生产中应用该方法后, 电镀故障明显下降.

14、Zinc-manganese alloy electroplating process and its researching trend were described.

介绍了锌锰合金电镀工艺的概况及研究方向.

15、And techniques to make free solder bumping with electroplating are illustrated.

重点阐述了采用电镀制作无铅焊料凸点的方法.

以上是简答网为您整理的electroplating怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于electroplating的用法、electroplating的释义、electroplating的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/electroplating>

